
Referat af bestyrelsesmøde den 
Til stede var: Anne-Mette, Lotte, Florence 

 
Der mødte ingen beboere op i træffetiden 
 
Der bliver sat sedler op i opgangene om, at man bedes undlade at fodre fugle. Der ligger af og til brød på 
græsplænerne, og det tiltrækker rotter. 
 
Der er oprettet en bankkonto, som skal bruges til at modtage betaling for leje af Kernehuset. Vi er i gang 
med at få tilknyttet MobilePay, så det bliver nemt at betale, og lettere for bestyrelsen at aflægge regnskab. 
 
De røde spande til miljøfarligt affald er endelig på vej, og forventes opstillet inden længe. 
 
Bestyrelsen forventer at indstille til afdelingsmødet, at vi får etableret to handikap p-pladser. Første skal 
økonomien dog drøftes med administrationen på budgetmødet i december. 


